
Zapisnik 1. redovne sjednice Studentskog zbora Filozofskog fakulteta 

18.10.2023. u 20:00 h, DII 

 

Prva sjednica Studentskog zbora Filozofskog fakulteta u ak. g. 2023./24. započela je 

18.10.2023. u 20:08h. 

Prisutni: redovni članovi Zbora Nika Keserović, David Bilić, Ante Petrović, Lovro Turalija, 

Andrej Mitić, Josip Majsec, Ana Stakor, Antun Kiseljak, Marin Kežić te ostali studenti Ines 

Rukelj, Dioklecijan Brečić-Jakovčević, Mihaela Kirinčić, Enea Dodić, Luka Lozina i Goran 

Ivanović. 

Odsutni: Luka Mayer, Rea Kurtović, Iva Kapović, Luka Vrljić, Dorotea Brajković, Grgur Višić 

Dnevni red: 

1. Obavijesti 

a. TZK 

b. Referada/Upisi 

c. Novoizabrani članovi u Zboru 

d. Novoizabrani predstavnici u FV 

e. Imenovani predstavnici u: 

i. Etičkom povjerenstvu 

ii. Povjerenstvu za nagrađivanje 

iii. Studentski odbor projekta „UNIC“ 

f. Natječaj za studentskog pravobranitelja 

g. Izbori za studentske predstavnike 

2. Izvještaj sa sjednice FV 

3. Izvještaj inicijativa ZF/AUT 

4. Imenovanje predstavnika u tijelima fakulteta: 

a. Stegovni sud za studente 

b. Povjerenstvo za strategiju 

5. Imenovanje radnih skupina 

a. Za SSU 

b. Za analizu doktorskih studija 

6. Imenovanje komisije za izbor pravobranitelja 



7. Pitanje izvanrednih rokova 

8. Plan aktivnosti u ak. god. 2023./24. 

9. Razno 

Dnevni red prihvaćen jednoglasno. 

Andrej Mitić: U 7. mj. smo imali sastanak s Katedrom za kineziologiju – problem izvođenja 

nastave, s obzirom da FFZG nije htio financirati dvorane. Sastanak s prodekanicom Bolt u 9. 

mj. – određeno da se nastava izvodi vani, uz aktivnosti koje se plaćaju. Do sada se nitko nije 

žalio. 

Ove godine situacija u referadi prilikom upisa nije idealna. Smanjen ljudski kapacitet u 

referadi; potkapacitiranost dovela do kaosa. Sljedeće godine treba pravovremeno početi 

razmišljati i djelovati kako bi se upisi proveli glatko. 

Novoizabrani članovi Zbora: Dorotea Brajković, Nika Keserović, Luka Mayer, Andrej Mitić, 

Lovro Turalija, Grgur Višić, David Bilić, Antun Kiseljak, Rea Kurtović, Josip Majsec, Ana 

Stakor, Iva Kapović, Marin Kežić, Ante Petrović, Luka Vrljić. 

Novoizabrani članovi FV-a (i njihovi zamjenici): Dorotea Brajković (Vilma Baltić Hrsan), 

Nika Keserović (Brina Verdnik), Grgur Višić (Carla Rossa), Katja Popović (Mia Markoč), 

Hana-Dorja Zajec (Samantha Valent), Marko Marinić (Ignac Ratković), Josip Majsec (Dario 

Pavičić), Andrej Mitić (Lovro Turalija), Ines Rukelj (Antun Kiseljak), Iva Kapović (Mirta 

Stamenić). 

Imenovani predstavnici u: 

• Etičkom povjerenstvu: Ines Rukelj, zamjenik David Bilić 

• Povjerenstvu za nagrađivanje: Dorotea Brajković 

• Studentski odbor projekta „UNIC“: Dorotea Brajković, zamjenica Anamarija Jelašić 

Pozivamo studente da se prijave na natječaj za studentskog pravobranitelja, koji je otvoren do 

petka. 

Izbori za studentske predstavnike su u tijeku. 

Josip Majsec: Što je sa odborom za suzbijanje seksualnog uznemiravanja? 



Andrej Mitić: Anita Lauri Korajlija, pročelnica Odsjeka za psihologiju je nadležna za to. Za 

sada nema informacija. Uskoro očekujemo ponovno formiranje Povjerenstva za slučajeve 

seksualnog uznemiravanja i imenovanje novih članova. 

Izvještaj sa sjednice FV-a: Po novom Zakonu, u Fakultetskom vijeću sada je 10 predstavnika, 

umjesto prijašnjih 15. Upisano je 800-900 brucoša. Do 27.10. traju ispisi predmeta na 

prijediplomskom, odnosno do 03.11. na diplomskom studiju. Od ostalih važnih informacija, 

trenutno čekamo sveučilišni Pravilnik o studiranju nakon kojeg će uslijediti izrada i donošenje 

i pravilnika na razini Filozofskog fakulteta. Izglasani su dobitnici nagrada Filozofskog 

fakulteta. Donesen je i financijski plan na kojem su predstavnici iz reda studenata 

problematizirali planirano povećanje prihoda od upisnina za 110 000 eura u 2025. godini. 

Objašnjeno je da je to rezultat limita postavljenih od strane Sveučilišta i Ministarstva te da 

povećanja upisnina i školarina neće biti. Ipak, Studentski zbor će pratiti situaciju te pravodobno 

izvještavati studente. Osim toga, s obzirom na upite, otkriveno je da fakultet od prihoda Snogoo 

aparata dobiva 8% što je (iako nemamo točnu brojku) pozamašan prihod za fakultet. Općenito, 

fakultet je i dalje u dugu od otprilike 450 000 eura, ali sa trendom smanjenja, što je pozitivno.  

Na sjednicu Fakultetskog vijeća došlo je svih 10 studentskih predstavnika. 

Lovro Turalija: Izvještaj o radu inicijativa ZF i Aut: Zeleni Filozofski nastavlja sa svojim 

radom u nadolazećem semestru. Najavljuju „veće“ projekte u obliku sadnje lukovica na gredice 

ispred fakulteta, kako bi iste izrasle u proljeće. Trenutno je u tijeku provođenje projekta 

vezanog za veganstvo, gdje će se pokušati uspostaviti komunikacija sa Sveučilišnim zborom i 

razgovarati sa SC-om o uvođenju veganskih opcija u menzu na Filozofskom. Inicijativa Aut 

ponovno je oživljena ovaj semestar. Ista se bavi povećanjem vidljivosti i ostvarivanjem prava 

pripadnika LGBTQIA+ zajednice na fakultetu. Prvi je sastanak prošao odlično te inicijativa 

već broji više od 50 zainteresiranih studenata. 

Andrej Mitić: Predloženi predstavnici u: 

• Povjerenstvo za strategiju: Andrej Mitić 

• Stegovni sud: Andrej Mitić; Josip Majsec i Luka Mayer; Lovro Turalija i Antun Kiseljak 

Prijedlozi jednoglasno prihvaćeni. 

Za navedene prijedloge čeka se odobrenje dekana i Fakultetskog vijeća. 

 



Imenovanje dviju radnih skupina:  

radna grupa za SSU – ponovno aktiviranje Saveza studentskih udruga FFZG-a, koordinacija 

svih aktivnosti do izbora novog vodstva SSUFF-a te pomoć novom vodstvu u početnom radu 

udruge. Imenuju se Brajković (koordinator), Mitić, Kiseljak, Rukelj, Keserović. Prihvaćeno 

jednoglasno. 

Antun Kiseljak: Na kolegiju Programiranje baze podataka su imali brainstorming za 

potencijalne projekte te je većinski izglasano da će se baviti izradom tablica glede aktivnosti 

koje organiziraju studentske udruge, čemu će pridonijeti novoosnovana radna skupina i vice 

versa. 

radna skupina za analizu stanja doktorskih studija – analiza trenutnog stanja doktorskih 

studija na Filozofskom fakultetu i povezanih problema te pronalazak rješenja za iste, u svrhu 

poboljšanja uvjeta na doktorskim studijima, kao i njihove vidljivosti i kvalitete. Imenuju se 

Kežić (koordinator), Vrljić, Kapović, Petrović. Jednoglasno. 

Ante Petrović: Skeptičan oko rada grupe jer je stanje znanosti u državi loše. Grupa može 

analizirati stanje, ali je upitno koliko može zapravo promijeniti. 

Andrej Mitić: Reforme prijedipl. i diplomskih studija su gotove, čeka se recenzija. Nakon toga 

će uslijediti i pitanje doktorskih studija.  

Imenovanje komisije za izbor pravobranitelja – imenuju se dvije osobe. 

Kandidiraju se Andrej Mitić i Ines Rukelj. Jednoglasno prihvaćeno. 

Pitanje izvanrednih rokova – unazad dvije godine bila je praksa održavati izvanredne rokove. 

Hoćemo li mi kao Zbor tražiti da se oni opet raspišu? 

Josip Majsec: Svejedno možemo tražiti, posljednji put je prošlo glatko. 

Ines Rukelj: Izvanredna situacija ne treba biti potres i sl., dovoljno je što se neki redovni ispitni 

rokovi preklapaju kako bismo tražili izvanredne rokove. 

Enea Dodić: Predstavnica rusistike za drugu godinu prijedipl. Izvanredni rokovi mnogo znače 

za polaganje fonetike i morfologije. 

Ante Petrović: Izvanredni rokovi su vrlo često neplaćeni rad za osoblje. Jako malo studenata 

izlazi na izvanredne rokove. Rokovi su usred semestra, što se ne čini smisleno. Potrebno je 

nalaziti predavaonicu za održavanje ispita itd. 



Antun Kiseljak: Možda bi bilo bolje da se uvedu redovni proljetni rokovi pa da na rokovima 

budu po dva termina. 

Andrej Mitić: Zakon to ne dopušta. 

Ines Rukelj: To ne odgovara za kolegije koji se vežu, koji su uvjeti za daljnji upis. 

Josip Majsec: Ako si brucoš, ne koristi ti izvanredni rok u 12. mj., kad i dalje slušaš kolegij, 

a ako ne položiš ispit na zimskim rokovima, ne možeš upisati sljedeći kolegij u ljetnom 

semestru pa ti izvanredni rok u tipa 4. mj. ne znači ništa. 

Ines Rukelj: Izvanredni rokovi u trećem mjesecu, kad se i dalje mogu upisivati kolegiji. Tako 

da ako netko prođe kolegij koji se veže, još stigne upisati sljedeći kolegij u nizu. 

Ana Stakor: Jedan od najvećih problema na faksu je što puno studenata zbog spomenutih 

problema produži studij za godinu, dvije radi dva kolegija. 

Josip Majsec: Može se tražiti da u tjednu nakon zimskih rokova i prije početka ljetnog 

semestra budu izvanredni rokovi. To de facto znači da tražimo četiri termina u roku. Možemo 

tražiti i izvanredne rokove u rujnu, kako bi prije jesenskih upisa studenti mogli „spasiti“ godinu 

i upisati sljedeću. Opet zapravo tražimo četvrti rok. Ako se na FV-u izglasa da se, u slučaju da 

postoji interes za dodatnim rokom, organiziraju izvanredni rokovi, onda je nadležni profesor 

iste dužan i održati. 

Ines Rukelj: Trebamo tražiti sve što možemo od Uprave. 

Nika Keserović: Bolje da ne tražimo rokove za zimski semestar. Bolje vidjeti za ljetni 

semestar, za ove kolegije koji se vežu. 

Andrej Mitić: Hoćemo li na sljedećoj sjednici FV-a (22.11.) iznijeti prijedlog o raspisivanju 

izvanrednih rokova u zadnjem tjednu veljače? 

Josip Majsec: Prvo treba imati sastanak s Upravom, kako nas ne bi naprosto odbili. 

Antun Kiseljak: Slaže se da bi trebalo organizirati raspravu o tome, kako bi se definirale 

potencijalne prepreke i iznašla rješenja i argumenti. Potrebno je uopće vidjeti postoji je 

opravdani interes među studentima. 

Andrej Mitić: Imat ćemo sastanak s prodekanicom Bolt po pitanju izvanrednih rokova. 

Ines Rukelj: Slaže se s potrebom za tribinom (svojevrstan Q&A), ne samo za pitanje 

izvanrednih rokova, nego općenito za komunikaciju s prodekanicom Bolt i uspostavom 



mogućnosti da studenti svoje nedoumice rješavaju u direktnoj komunikaciji s nadležnim 

osobama. 

Andrej Mitić: Pičat ćemo s Bolt o organizaciji toga, nećemo tražiti izvanredne u 11. mj. 

Mihaela Kirinčić: Predstavnica druge godine prijedipl. etnologije. Jako se često desi da na isti 

dan imamo više ispita iz različitih kolegija. Izvanredni rokovi bi tu situaciju olakšali. 

Nika Keserović: Može li odsjek dopustiti da se kolegij upiše i odsluša, neovisno o tome je li 

preduvjet položen? Misli da ovisi o profesoru. 

Andrej Mitić: Plan aktivnosti u ak. god. 2023./24.: 

Postavljeni dispenzeri za menstrualne uloške, u svrhu suzbijanja menstrualnog siromaštva. 

Organiziranje tribina za studente. Angažman po pitanju mentalnog zdravlja. ZF predlaže 

uspostavljanje studentskog trga oko pješačke zone ispred faksa. Formiranje SSU-a. 

Osvježavanje stranice Zbora i prisutnosti na društvenim mrežama. „Filozofski fair“ kao ideja 

za organiziranje fakultetskog sajma koji bi okupio studente i njihove udruge te ih povezao sa 

širom zajednicom. Bavljenje studentskom prehranom. Merch (promo materijal) u humanitarne 

svrhe. 

Točka razno: 

Josip Majsec: Punjenje dispenzera ne fukncionira na trenutni način jer ulošci jako brzo 

nestaju. Pune li se ostali dispenzeri, ne samo oni u prizemlju? Predlaže da se tu angažiraju tete 

čistačice (i stričeki čistači).  

Andrej Mitić: Ideja je bila da vidimo koliko brzo idu ulošci, za daljnje naručivanje. Idu brzo. 

Josip Majsec: Čistačice su već rekle da su za. Sa gosp. Jurakom treba provjeriti jesu li 

dispenzeri postavljeni gdje su trebali biti; predao mu ih je prije tjedan dana. 

 

Sjednica zaključena u 21:13h. 

 

Lovro Turalija, 

tajnik Studentskog zbora FF 

 


